
 

Minnesanteckningar vid kontaktmannamöte 2024-10-09 
 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Trädbeskärning V41 blå området 
Kort information kring tillvägagångssätt och avspärrningar. 
 

3. Avtalet med Sörmland Vatten AB 
Dragning och info om avtalet om ledningsrätten som skall tecknas med samtliga 
fastigheter tillsammans med Sörmland Vatten. Målsättning att kunna samordna 
underskrift höststädningshelgen. Mer info kommer. 
(Uppskattad besparing för alla boende är ca 7 miljoner kronor på några tiotals år 
fram i tiden.) 
 

4. Höststädningen 
Påminde om städhelgen 2024-10-25 till 2024-10-27. 
 

5. Kontaktmännens ärenden 
Länga 2. 
- Föreslog en hjärtstartare till området.  
  Styrelsen tar med sig punkten och ser vad som kan göras. 
 
- Invasiva arter i och kring området, hjälps åt med att använda felanmälanappen 
   för att rapportera till kommunen. 
 
Länga 3. 
- Inget ärende. 
 
Länga 4. 
Inte närvarande. 
 

 

https://www.katrineholm.se/kommun--demokrati/kontakta-oss/forslag-synpunkter--felanmalan.html


 
Länga 5. 
- Frågan kring samfällighetens momsplikt. 
Samfälligheten har sedan snart två år ålagts att redovisa och betala moms. Detta 
har sedan en tid reviderats och numera är samfälligheten Ej momspliktig. Detta är 
inget som styrelsen eller samfälligheten har kunnat påverka, utan det är behandlat 
enligt de direktiv som Skatteverket har och har haft. 
 
- Betongsuggorna. 
Man vill flytta betongsuggorna så att det går att köra förbi längan och vända bilen, 
bökigt att backa. 
Styrelsen har fortsatt ställningen att de står placerade där de skall vara. Frågan har 
behandlats vid flertalet styrelsemöten, finns att läsa i styrelseprotokollen. 
 
Länga 6. 
- Vattensamlingar vid postlådorna är ett problem.  
Styrelsen uppmanar att fotografera och skicka in till kommunen via 
felanmälanappen. 
 
Länga 7. 
Inte närvarande. 
 
Länga 8. 
- Inget ärende. 
 
Länga 9. 
- Problem med att vatten inte hinner rinna ned i hängrännorna vid skyfall. 
Troligen är det inget fel, utan trolig orsak är att det helt enkelt kommer så mycket 
vatten så att det rinner över/forsar förbi rännan. 
 
Länga 10. 
Inte närvarande. 
 
Länga 11. 
Inte närvarande. 
 

https://www.katrineholm.se/kommun--demokrati/kontakta-oss/forslag-synpunkter--felanmalan.html


 
Länga 12. 
- Inget ärende. 
 
Länga 13. 
- Inget ärende. 
 
Länga 14. 
Inte närvarande. 
 
Länga 15. 
Problem med asfalten vid garagen. 
Lösning är på gång, förhoppningsvis innan vintern. 
 
Länga 16. 
- Inget ärende. 
 
Länga 17. 
- Återasfaltering efter Sörmland Vatten. 
Styrelsen har lyft frågan med dem vid flertalet tillfällen. Kommer att ske i mån av 
tid, många uppgrävningar i hela kommunen just nu. 
 

6. Mötets avslutning 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Katrineholm dag som ovan 
 

 

……………………………………………………………….. 
Stefan Strömgren 

 


